
EBA ry sääntömääräinen kevätkokous 2022 /
pöytäkirja

Aika: 27.11.2022, klo 18:00
Paikka: Etäkokous

Paikalla:
- Sami Maukonen
- Sami Purtola (tuli 18:21)
- Sauli Hjerppe (poistui klo 18:36)
- Miikka Mäkelä
- Tuuli Lehtimäki
- Anne Luukkonen
- Marko Wallin

Kokouksen avaaminen
- Hallituksen puheenjohtaja Anne Luukkonen avasi kokouksen klo 18:05.

Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta
- Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Anne Luukkonen, sihteeriksi Marko Wallin.

Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Pöytäkirjan tarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
- Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Sami Maukonen ja Miikka

Mäkelä.

Esitetään tilinpäätös, vuosikertomus ja toiminnantarkastajien
lausunto

- Esitettiin vuoden 2020 tilinpäätös.
- Esiteltiin vuoden 2021 tilinpäätös, vuosikertomus ja toiminnantarkastajan lausunto.

Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden
myöntämisestä hallitukselle ja muille vastuuvelvollisille

- Vahvistettiin tilinpäätös ja myönnettiin vastuuvapaus vuoden 2020 osalta.
- Vahvistettiin tilinpäätös ja myönnettiin vastuuvapaus vuoden 2021 osalta.



Muut asiat
- Keskusteltiin SM-sarjan järjestämisestä kaudella 2023

- Etelä-Suomeen tulossa 1 päiväisiä kilpailuita, 6 kisapäivää suunnitteilla.
Lähinnä etelän kisapaikkojen fasiliteettien osalta ja osallistujamäärään liittyen.

- Ajatuksena, että etelän keskuksissa ajettaisiin lauantaina sähkösarja ja
sunnuntaina luomu.

- Harrastaja-sarja saattaa palata takaisin, myös sähkösarjassa.
- Kisat pyritään järjestämään muiden kisojen kanssa sopivasti, jos mahdollista.
- Toivotaan, että kisat olisivat etenkin DH-kisojen kanssa eri aikaan, sillä

lajeissa on paljon samoja kisaajia etenkin junioriluokissa.
- Päätettiin, että myös kaudella 2023 on vaatimus SM-sarjan luokissa EBA ry:n

jäsenyydelle.
- SM-sarja 2022

- Kaudella 2022 osakilpailuissa paljon osallistumattomuutta, normaalisti 10%,
nyt 20-30% sekä SM-sarjassa että Funduro Cupissa. Yleinen
maailmantilanne ja ulkomaanmatkustamisen vapautuminen vaikutti
osallistumisiin, myös muun muassa muissa kisatapahtumissa kuten Himos
Epicissä. Myös tapahtumien perumisia nähtiin, kuten Imatra MTB.

- Keskusteltiin SM-sarjan palautteesta kuskeilta järjestäjälle, ehdotetaan että
kisajärjestäjä voisi tehdä kyselyn asiasta kauden jälkeen.

- Harrastajakuskit osittain siirtyneet SM-sarjasta vuodella 2022 aloittaneeseen
Gravity Cupiin.

- Harrastajamäärissä näkynyt vaihtuvuutta. Paljon uusia kuskeja, sähkösarjaan
tullut oma harrastajakuntansa.

- Päätettiin, että pidetään SM-sarjan järjestämismaksu 1000 euroa kaudella 2023.
- SM-sarjan pisteet: Palataan asiaan keväällä, kun SM-sarjan Crew selviää.
- SpeedRanking: EBA ry hoitanee entiseen tapaa.

Kokouksen päättäminen
- Päätettiin kokous klo 19:00.

Taipalsaarella, 7.12.2022

Anne Luukkonen, Marko Wallin,
Puheenjohtaja Sihteeri

Sami Maukonen, Miikka Mäkelä,
Pöytäkirjan tarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja


